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Rada Miejska Skoczowa 
Radni - Sesja 

Protokół nr 54 

z LIV sesji Rady Miejskiej Skoczowa w dniu 18 grudnia 2023 roku 

  
Obrady rozpoczęto 18 grudnia 2023 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 19:00 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 
1. Zdzisław Baranowski 
2. Fryderyk Białoń 
3. Maciej Bieniek 
4. Lucyna Bocek 
5. Maria Brodniewicz 
6. Rajmund Dedio 
7. Ryszard Drózd 
8. Joanna Duda-Michalak 
9. Irena Idasiak 
10. Jacek Krużołek 
11. Rafał Ludka 
12. Tomasz Michalak 
13. Teresa Papkala 
14. Franciszek Pomper 
15. Tomasz Pszczółka 
16. Mateusz Rohnka 
17. Halina Romańska 
18. Maria Sobik 
19. Mirosław Szwarc 
20. Monika Szyndler 
21. Marek Żagan 
 
Lista obecności – stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Porządek obrad sesji: 
1. Otwarcie LIV sesji Rady Miejskiej Skoczowa VIII kadencji, przywitanie radnych i gości oraz 

stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z LII sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja z działalności Burmistrza w okresie od 1-30 listopada 2023r. (druk nr 1186). 
6. Podjęcie uchwał: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Rady Osiedla "Południe" (druk nr 
1183). 

2) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Rady Osiedla "Południe" (druk nr 
1184). 

3) Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Skoczowa 
na 2024 rok (druk nr 1185). 
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4) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z uprzednim dzierżawcą i zawarcie 
kolejnej umowy (druk nr 1177). 

5) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy 
Skoczów (druk nr 1176). 

6) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej 
dla Miasta Bielska-Białej, na dofinansowanie działalności Ośrodka Przeciwdziałania 
Problemom Alkoholowym w Bielsku-Białej w roku 2024 (druk nr 1174). 

7) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu, 
celem dofinansowania transportu zbiorowego w roku 2024 (druk nr 1175). 

8) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Cieszyńskiego 
(druk nr 1179). 

9) Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub na roboty budowalne przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 
nie stanowiącym własności Gminy Skoczów (druk nr 1180). 

10) Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 
komunalnymi na terenie Gminy Skoczów z dochodów własnych, niepochodzących z 
pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 1187). 

11) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2023 rok (druk nr 
1181). 

12) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2023 rok (druk nr 
1188). 

13) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/487/2022 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 19 grudnia 2022 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Skoczów na lata 2023-2035 (druk nr 1182). 

14) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Skoczów na lata 2024-2035 (druk nr 1146). 

15) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Skoczów na 2024 rok (druk nr 
1145). 

16) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2024 rok (druk nr 
1189). 

7. Informacja Przewodniczącego Rady na temat złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 

8. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
9. Sprawy organizacyjne. 
10. Zamknięcie obrad LIV sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

 

ad.1. Otwarcie LIV sesji Rady Miejskiej Skoczowa VIII kadencji, przywitanie radnych i gości 
oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Skoczowa Rajmund Dedio witając Radnych, 
Burmistrza Miasta Skoczowa Mirosława Sitko, Z-cę Burmistrza Miasta Skoczowa Andrzeja 
Bubnickiego, Skarbnika Jerzego Ciałonia, Sekretarz Magdalenę Fober, Radcę Prawnego, 
Prezesów Spółek, Naczelników Wydziałów Urzędu Miejskiego, Dyrektorów i Kierowników 
Jednostek Organizacyjnych oraz internautów. 

Następnie stwierdził prawomocność obrad. 

ad.2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował, że zgłoszone został przez burmistrza do wprowadzenia 
następujące projekty uchwał: 
- projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2023 rok (druk nr 1188) – 
wprowadzony będzie w pkt 6.12, 
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- projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2024 rok (druk nr 1189) – 
wprowadzony będzie w pkt 6.16. 
 
Następnie poinformował, że na prośbę Przewodniczącej Rady Osiedla „Południe” wycofuje z 
porządku obrad: 
- projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Rady Osiedla "Południe" (druk nr 1183) – 
pkt 6.1, 
- projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Rady Osiedla "Południe" (druk nr 1184) – 
pkt 6.2. 
 
Poinformował również o autopoprawkach: 
- autopoprawka do druku nr 1145, 
- druga autopoprawka do druku nr 1145, 
- autopoprawka do druku nr 1146, 
- autopoprawka do druku nr 1176, 
- autopoprawka do druku nr 1182.  
 
Zapytał, czy są jeszcze jakieś wnioski w sprawie zmiany porządku obrad – nie zgłoszono. 
 
Kolejno poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 

Porządek obrad LIV sesji Rady Miejskiej Skoczowa został przyjęty jak wyżej. 

ad.3. Przyjęcie protokołu z LII sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z LII sesji. Wobec braku 
poddał go pod głosowanie. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Protokół z LII sesji Rady Miejskiej Skoczowa został przyjęty jak wyżej. 
 
ad.4. Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
 
Przewodniczący Rady - poinformował, że uczestniczył w spotkaniach, uroczystościach, 
odpowiadał na pisma oraz przyjmował strony.  
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Następnie Przewodniczące Komisji po krótce przedstawili tematykę, którą zajmowali się na 
komisjach. 
 
Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – komisja na posiedzeniu w dniu 11 grudnia br. zaopiniowała projekty uchwał 
znajdujące się w tematyce posiedzenia komisji oraz opracowała plan pracy na 2024 rok. 
Przewodnicząca Komisji brała udział w uroczystej Gali z okazji 100-lecia Klubu Beskid 
Skoczów. 
 
Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – komisja przyjęła dwa 
projekty uchwał. Przewodnicząca uczestniczyła w otwarciu kuchni w SP nr 1 i SP nr 3. Na 
posiedzenie komisji zaprosiła Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju i Zamówień 
Publicznych Katarzynę Halską, która wyjaśniła wszystkie wątpliwości dotyczące budowy hali 
Olimpia przy SP nr 3. Zaprosiła również Dyrektor SP nr 3 Małgorzatę Jasionowicz, która 
przedstawiła warunki w jakich odbywają się lekcje wf-u. Na ponad 200 uczniów posiada salę 
o wymiarach 7m na 15. Na 146 godz. uczniowie musza wychodzić na halę Beskidu i basen. 
Boisko nie nadaje się do użytku. Szkoła przy ul. Bielskiej nie posiada tez żadnego miejsca do 
przeprowadzenia akademii czy apelu jak również spotkań z rodzicami. Wszystkie te spotkania 
odbywają się na trzy zmiany. Nowa hala zdecydowanie rozwiązałaby wszystkie te problemy. 
Komisja jednogłośnie była za złożeniem wniosku do Komisji Budżetu, o ponowne rozpatrzenie 
tej inwestycji. Przewodnicząca komisji poprosiła radnych o przychylne rozpatrzenie tego 
wniosku w punkcie uchwał. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – na ostatniej komisji oprócz procedowania uchwał i 
sprawozdań byli goście - mieszkańcy ul. Wiślańskiej w Skoczowie oraz Sołtys Pogórza. 
Również była rozmowa na temat nowej inwestycji, którą jest hala i opracowany został plan 
pracy komisji na 2024 rok. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– komisja obradowała wg przedstawionej tematyki. Dużo czasu poświęcono tak samo jak na 
Komisji Infrastruktury analizie budowy hali, parametrów. Ten projekt uchwały, który został 
wprowadzony, został przyjęty. Wiele było uwag takich bardzo rzeczowych, które były 
przeciwko budowie tej hali. Oczywiście chodzi o jej utrzymanie. 
 
ad.5. Informacja z działalności Burmistrza w okresie od 1-30 listopada 2023r. (druk nr 1186). 
 
Rada przyjęła informację z działalności Burmistrza w okresie od 1-30 listopada 2023r. – 
stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rajmund Dedio przekazał prowadzenie pkt 6 porządku obrad sesji, 
Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej Skoczowa Joannie Duda-Michalak.  
 
ad.6. Podjęcie uchwał: 
ad.6.1. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Rady Osiedla "Południe" (druk nr 
1183). 
 
Projekt uchwały został wycofany z porządku obrad sesji. 
 
ad.6.2. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Rady Osiedla "Południe" (druk nr 
1184). 
 
Projekt uchwały został wycofany z porządku obrad sesji. 
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ad.6.3. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Skoczowa 
na 2024 rok (druk nr 1185). 
 
Przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Zdzisław Baranowski. Poinformował, że 
zgodnie z § 38 ust. 1 Statutu Gminy Skoczów przyjętego uchwałą nr XLIV/479/2018 Rady 
Miejskiej Skoczowa z dnia 16 października 2028 roku, Komisja Rewizyjna przedkłada Radzie 
do zatwierdzenia plan pracy na dany rok trwania kadencji, najpóźniej do końca roku 
poprzedzającego rok, który będzie objęty planem. 
 
Ponadto poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LIV/580/2023 w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Skoczowa 
na 2024 rok przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
ad.6.4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z uprzednim dzierżawcą i zawarcie kolejnej 
umowy (druk nr 1177). 
 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Marcin Dawid. 
 
Do Urzędu Miejskiego w Skoczowie wpłynął wniosek dotyczący podpisania kolejnej umowy 
dzierżawy na część działki gminnej nr 180, obręb 1 w Skoczowie przy ul. Ustrońskiej, o pow. 
20 m², na cele handlowe – pod istniejący kiosk typu „szczęki” wraz z ekspozycją towaru, na 
okres 5 lat. 
Obecna umowa dzierżawy Nr WN.20/2019 obowiązuje do 31.01.2024 r. 
Nowa umowa obowiązywać będzie od 01.02.2024 r. 
Zgodnie z obowiązującym cennikiem (§ 1 ust. 3 pkt 1 załącznika do Zarządzenia Burmistrza 
Miasta Skoczowa nr 0050.234.2022 z dnia 06.12.2022 r.), czynsz dzierżawy na cele 
handlowe, strefa I wynosi 14,50 zł za 1 m² w stosunku miesięcznym + należny podatek VAT. 
W związku z powyższym czynsz za wnioskowaną część działki wynosi 290,00 zł netto 
miesięcznie + należny podatek VAT. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
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ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LIV/581/2023 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z uprzednim dzierżawcą i zawarcie kolejnej 
umowy przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
ad.6.5. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy 
Skoczów (druk nr 1176). 
 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Marcin Dawid. 
 
Poinformował o wprowadzeniu autopoprawki do projektu uchwały wynikającej z omyłki 
pisarskiej tj. w podstawie prawnej słowo „nastepuje” zastąpiono słowem „następuje”, a w § 3 
słowo „Uchwał” zastąpiono słowem „Uchwała”. 

W związku ze zmianą przepisów, a dokładnie wejściem w życie ustawy z dnia 7 lipca 2023r. 
o zmianie ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym oraz niektórych innych 
ustaw (Dz.U z 2023r. poz. 1688), Gmina została zobligowana do sporządzenia planu ogólnego 
w miejsce obecnie obowiązującego Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Skoczów. Studium przestanie obowiązywać z dniem 01.01.2026 r. Do 
tego czasu obowiązywać będą przepisy przejściowe, zgodnie  z art. 65 w/w ustawy.  Do końca 
2025 r. projekty planów miejscowych mogą być opracowywane w oparciu o studium, jednak 
ogłoszenie o ich wyłożeniu do publicznego wglądu musi nastąpić przed 31.12.2025 r. Od dnia 
utraty mocy Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy tj. 
01.01.2026r., uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego będzie tylko 
możliwe w oparciu o plan ogólny. 

Do dnia dzisiejszego wpłynęły od osób fizycznych 93 wnioski o zmianę studium. Zmiana ta 
jest również wskazana dla działek będących własnością Gminy Skoczów (np. Kiczyce – 
działka nabyta pod parking przy szkole, Pierściec – działki przeznaczone na powiększenie 
cmentarza komunalnego). Wnioski te mogą zostać uwzględnione w projekcie planu ogólnego. 

Plan ogólny służyć będzie za podstawę do przygotowania nowych projektów miejscowych 
planów zagospodarowania przestrzennego i stanowić będzie akt prawa miejscowego. 
Procedura sporządzenia projektu planu ogólnego jest podobna do procedury sporządzania 
projektu MPZP. W związku z powyższym zasadne jest przystąpienie do sporządzenia planu 
ogólnego gminy Skoczów. 

Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
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Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LIV/582/2023 w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy 
Skoczów przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
ad.6.6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej 
dla Miasta Bielska-Białej, na dofinansowanie działalności Ośrodka Przeciwdziałania 
Problemom Alkoholowym w Bielsku-Białej w roku 2024 (druk nr 1174). 
 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich i Obronnych Konrad Popławski. 
 
W myśl obowiązujących przepisów prawa, nie ma przeszkód w dofinansowaniu izb 
wytrzeźwień z budżetów gminnych. Podstawę prawną udzielenia pomocy finansowej stanowią 
przepisy art. 10 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. 
z 2023 r, poz. 40 z późn. zm.) oraz art. 216 ust. 2 pkt 5 i art, 220 ust. 1 ustawy z dnia 
27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych (tekst jednolity Dz. U. z 2023 r., 
poz. 1270 z późn. zm.), zezwalające na udzielanie pomocy, w tym finansowej, przez gminy 
innym jednostkom samorządu terytorialnego. Wysokość dofinansowania określa, w drodze 
uchwały, organ stanowiący tej jednostki samorządu terytorialnego, która udziela pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej. 
Dotacja dla Miasta Bielska-Białej na rok 2024 wynosi 43.957,00 zł, w roku 2023 przekazana 
dotacja wyniosła 41.090, 00 zł. 
 
Radna Maria Brodniewicz – przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LIV/583/2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej 
dla Miasta Bielska-Białej, na dofinansowanie działalności Ośrodka Przeciwdziałania 
Problemom Alkoholowym w Bielsku-Białej w roku 2024 przyjęta została jak wyżej – stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu. 
 
ad.6.7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu, 
celem dofinansowania transportu zbiorowego w roku 2024 (druk nr 1175). 
 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich i Obronnych Konrad Popławski. 
 

W myśl obowiązujących przepisów prawa, nie ma przeszkód w udzieleniu pomocy finansowej 
Powiatowi Cieszyńskiemu celem dofinansowania transportu zbiorowego. Podstawę prawną 
udzielenia pomocy finansowej stanowią przepisy art. 10 ustawy z dnia 8 marca 1990r. 
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o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2023r. poz. 40 z późn. zm.) oraz 
art. 216 ust. 2 pkt 5 i art. 220 ust. 1 i ust. 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach 
publicznych (tekst jednolity Dz. U. z 2023 r. poz. 1270 z późn. zm.), zezwalające na udzielanie 
pomocy, w tym finansowej, przez gminy innym jednostkom samorządu terytorialnego. 
Wysokość dofinansowania określa, w drodze uchwały, organ stanowiący tej jednostki 
samorządu terytorialnego, która udziela pomocy finansowej w formie dotacji celowej. 

Pismem z dnia 22.11.2023r. Nr BT.7140.83.2023r. Starosta Cieszyński zwrócił się do 
Burmistrza Miasta Skoczowa z prośbą o przyznanie Powiatowi Cieszyńskiemu pomocy 
finansowej w 2024r. w wysokości 207 000,00 zł (dwieście siedem tysięcy złotych) 
z przeznaczeniem na dopłatę do linii komunikacyjnych transportu zbiorowego na terenie 
powiatu cieszyńskiego. 

Z uwagi na fakt iż część linii komunikacyjnych przebiega przez Gminę Skoczów, oraz 
uruchomieniem  nowej linii Cieszyn - Skoczów- Górki Wielkie, proponuje się udzielić pomocy 
finansowej w kwocie 207 000,00 zł celem dofinansowania transportu zbiorowego na terenie 
Powiatu Cieszyńskiego. 

 

Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LIV/584/2023  w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu, 
celem dofinansowania transportu zbiorowego w roku 2024 przyjęta została jak wyżej – stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu. 
 
ad.6.8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Cieszyńskiego 
(druk nr 1179). 
 
Przedstawiła Naczelnik Wydziału Funduszy Europejskich Magdalena Goryczka. 
 
Gmina Skoczów od wielu lat partycypuje w kosztach utrzymania Muzeum im. Gustawa 
Morcinka w Skoczowie, które jest oddziałem Muzeum Śląska Cieszyńskiego, będącego 
jednostką podległą Powiatowi Cieszyńskiemu. W związku z powyższym, aby udzielić pomocy 
finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu w bieżącym roku konieczne jest podjęcie stosownej 
uchwały. Środki zostaną zabezpieczone w budżecie Gminy Skoczów na 2024 rok w wysokości 
20 tys. zł. 
 
Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – komisja jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LIV/585/2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Cieszyńskiego 
przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
ad.6.9. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub na roboty budowalne przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, nie 
stanowiącym własności Gminy Skoczów (druk nr 1180). 
 
Przedstawiła Naczelnik Wydziału Funduszy Europejskich Magdalena Goryczka. 
 
Zgodnie z przepisami art. 81 ustawy z dnia 23 lipca 2003 roku o ochronie zabytków i opiece 
nad zabytkami w trybie określonym odrębnymi przepisami, dotacja na prace konserwatorskie 
restauratorskie lub roboty budowalne przy zabytku wpisanym do rejestru lub znajdującym się 
w gminnej ewidencji zabytków może być udzielona przez organ stanowiący gminy, powiatu lub 
samorządu województwa na zasadach określonych w podjętej przez ten organ uchwale. 
Z uwagi na fakt, że pojawiły się możliwości uzyskania przez samorządy gminne dotacji 
zewnętrznych na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowalne przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków, podjęta została uchwała nr 
L/539/2023 Rady Miejskiej Skoczowa z dnia 30 sierpnia 2023 roku w sprawie zasad udzielania 
dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 
wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków.  
W odpowiedzi na w/w uchwałę w dniu 12 października 2023 roku do tutejszego Urzędu wpłynął 
wniosek o dotacje na prace konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków -
Rzymskokatolickiej Parafii Św. Mikołaja w Pierśćcu pn. „Prace konserwatorskie przy elewacji 
kościoła pw. Św. Mikołaja w Pierśćcu”. Podjęcie uchwały umożliwi zawarcie umowy z 
wnioskodawcą.  
Wsparcie w postaci dofinansowania pochodzić będzie z Rządowego Programu Odbudowy 
Zabytków edycja I, w ramach którego Gmina otrzymała wstępną promesę na realizację w/w 
zadania na kwotę 980 tys. zł. 
 
Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – komisja jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
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ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LIV/586/2023 w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub na roboty budowalne przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, nie 
stanowiącym własności Gminy Skoczów przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 9 do 
protokołu. 
 
ad.6.10. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 
komunalnymi na terenie Gminy Skoczów z dochodów własnych, niepochodzących z pobranej 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 1187). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 

W uchwale budżetowej na 2024 rok zaplanowano różnicę między wpływami z tytułu opłat za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi, a wydatkami przeznaczonymi na ich odbiór 
w wysokości 322.000 zł, w związku z czym konieczne jest podjęcie przedmiotowej uchwały, 
w której organ stanowiący wyraża zgodę na takie rozwiązanie. 

 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LIV/587/2023 w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 
komunalnymi na terenie Gminy Skoczów z dochodów własnych, niepochodzących z pobranej 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przyjęta została jak wyżej – stanowi 
załącznik nr 10 do protokołu. 
 
ad.6.11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2023 rok (druk nr 
1181). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
W przedstawionej uchwale po stronie dochodowej zmniejszono planowane pierwotnie do 
budżetu 2023 roku środki zewnętrzne przeznaczone na konkretne zadania. Ze względu na 
brak realizacji w tym roku lub częściową realizacje zostają one przesunięte na kolejny rok 
budżetowy. Dotyczy to: 
- środków z Rządowego Funduszu Polski Ład na zadanie „Rozbudowa systemu kanalizacji 

sanitarnej w sołectwie Ochaby w gminie Skoczów” w wysokości 1.470.000 zł (rozdział 
01044), 
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- środków na „Remont odcinków dróg gminnych w miejscowościach Pogórze i Kowale” w 
wysokości 535.643,50 zł (rozdział 60016), 

- środków na „Przebudowę ul. Powstańców Śl., Łęgowej, Parkowej oraz Podkępie w 
Skoczowie - etap II ul. Powstańców Śl.” w wysokości 933.800 zł (rozdział 60016), 

- środków z WFOŚiGW w Katowicach na „Zieloną przestrzeń w sołectwie Harbutowice” w 
wysokości 56.105,60 zł (rozdział 75095), 

- środków z Rządowego Funduszu Polski Ład na zadania „Budowa sali gimnastycznej przy 
Szkole Podstawowej nr 8 w Skoczowie wraz z zapleczem szatniowo-sanitarnym oraz 
łącznikiem” oraz  „Budowa świetlicy wielofunkcyjnej sportowo – rekreacyjnej wraz z 
zapleczem oraz boiskiem zewnętrznym przy Szkole Podstawowej w Kiczycach” w 
wysokości razem 10.500.000 zł (rozdział 80101). 
Ponadto wprowadzono do budżetu wpłaty na rzecz sołectw Bładnice (3.250 zł) i Wiślica 
(2.044,25 zł). Wpłaty zwiększają jednocześnie wydatki tych jednostek. 
Wprowadzono również środki z dotacji na pomoc obywatelom Ukrainy (dzieci 
uczęszczających do gminnych szkół) w wysokości 702.327 zł (rozdział 75814 oraz 80195 
w wydatkach), finansowanie kształcenia młodocianych pracowników w kwocie 138.669,58 
zł (rozdział 80195), na wypłatę odbiorcom paliw gazowych refundacji podatku VAT w 
wysokości 9.817,41 zł (rozdział 85295) oraz na utrzymanie asystenta rodziny w kwocie 
38.229 zł (rozdział 85504). 
Wprowadzono wpływy z ubezpieczenia oraz refakturowanych usług:  rozdział 75023, par. 
0970 – 14.665 zł; rozdział 75085, par. 0970 – 4.000 zł, rozdział 80104, par. 0960 – 1.075 
zł, które przeznaczono na naprawę i wymianę zniszczonego majątku gminy oraz zakup 
usług .  

 
Po stronie wydatków dokonano zmniejszeń na poszczególnych zadaniach w związku z 
brakiem lub ich częściową realizacją. Zadania te zostają ujęte w budżecie kolejnego roku. 
Dotyczy to zadań: 
- Uzupełnienie sieci wodociągowej na terenie Gminy Skoczów - 375.172,20 zł, 
- Rozbudowa systemu kanalizacji sanitarnej w sołectwie Ochaby w gminie Skoczów –  

2.029.079 zł, 
- Projekt założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, paliwo gazowe i energię eklektyczną dla 

całego obszaru gminy - 12.000 zł, 
- Przebudowa węzła drogowego na skrzyżowaniu DK 81 z ulicą Bielską w Skoczowie - 

1.798.886,61 zł, 
- Remont odcinków dróg gminnych w miejscowości Pogórze i Kowale - 535.643,50 zł, 
- Przebudowa ul. Powstańców Śl., Łęgowej, Parkowej oraz Podkepie w Skoczowie - etap I 

ul. Podkępie i Łęgowa - 77.508,52 zł, 
- Przebudowa ul. Powstańców Śl., Łęgowej, Parkowej oraz Podkepie w Skoczowie - etap II 

ul. Powstańców Śl - 2.200.000 zł, 
- Przebudowa i budowa dróg gminnych na terenie gminy Skoczów (PT) - 250.000 zł, 
- Budowa wiaty magazynowej - 137.980 zł, 
- Modernizacja nawierzchni drogi ul. Wiślańskiej w Harbutowicach i Skoczowie - 322.350 zł, 
- Modernizacja nawierzchni drogi ul. Wierzbowej w Pogórzu - 90.054,30 zł, 
- Modernizacja nawierzchni drogi ul. Wodnej w Pierśćcu - 369.429,64 zł 
- Modernizacja nawierzchni drogi ul. Cisowej w Kiczycach - 119.933,58 zł, 
- Zielona przestrzeń w sołectwie Harbutowice - 82.015,60 zł, 
- Kompleksowa termomodernizacja budynków użyteczności publicznej w gminie Skoczów – 

etap I – Termomodernizacja Szkoły Podstawowej nr 1 w Skoczowie - 9.928 zł, 
- Budowa hali sportowej przy Szkole Podstawowej nr 8 w Skoczowie wraz z zapleczem 

szatniowo-sanitarnym oraz łącznikiem -6.987.078,91 zł, 
- Budowa świetlicy wielofunkcyjnej sportowo – rekreacyjnej wraz z zapleczem oraz boiskiem 

zewnętrznym przy Szkole Podstawowej w Kiczycach - 4.095.238,05 zł, 
- Modernizacja i dostosowanie do obowiązujących przepisów budynku Szkoły Podstawowej 

nr 8 w Skoczowie - 150.000 zł, 
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- Budowa ogólnodostępnej infrastruktury rekreacyjnej w Skoczowie przy ul. ks. J.E. Mocko - 
344.169,66 zł, 

- Słoneczny Skoczów - program wykorzystania energii słonecznej (PT) - 21.144 zł, 
- Uzupełnienie bazy sportowej i rekreacyjnej - zagospodarowanie terenu w pobliżu byłego 

gimnazjum nr 2 w Skoczowie (PT) - 12.128 zł, 
- Kompleksowa termomodernizacja budynków użyteczności publicznej w gminie Skoczów – 

etap II – Termomodernizacja budynku krytej pływalni Delfin w Skoczowie - 884.515 zł, 
- Budowa boiska treningowego w Pogórzu (PT) - 33.600 zł, 
- Trasy rowerowe na terenie gminy Skoczów - 135.000 zł, 
- Budowa ogólnodostępnej infrastruktury rekreacyjnej w Skoczowie przy ul. ks. J.E. Mocko - 

30.155,50 zł. 
 

Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LIV/588/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2023 rok przyjęta 
została jak wyżej – stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
ad.6.12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2023 rok (druk nr 
1188). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
W przedstawionej uchwale po stronie wydatków dokonano zmniejszenia zadania pn. 
„Modernizacja nawierzchni drogi ul. Cesarskiej w Ochabach" w wysokości 282.480 zł, w 
związku z brakiem jej częściowej realizacji w 2023 roku,  jednocześnie zmniejszając nadwyżkę 
z lat ubiegłych. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
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Uchwała nr LIV/589/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2023 rok przyjęta 
została jak wyżej – stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
ad.6.13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/487/2022 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 19 grudnia 2022 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Skoczów na lata 2023-2035 (druk nr 1182). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń, poinformował o wprowadzeniu autopoprawki. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LIV/590/2023 w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/487/2022 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 19 grudnia 2022 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Skoczów na lata 2023-2035 przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik 
nr 13 do protokołu. 
 
ad.6.14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Skoczów na lata 2024-2035 (druk nr 1146). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LIV/591/2023 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Skoczów na lata 2024-2035 przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
ad.6.15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Skoczów na 2024 rok (druk 
nr 1145). 
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Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. Poinformował, jakie zmiany zostały wprowadzone 
do projektu uchwały budżetowej na 2024 rok, w stosunku do projektu budżetu przedłożonego 
Radzie Miejskiej oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej w dniu 13 listopada 2023 roku. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LIV/592/2023 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Skoczów na 2024 rok przyjęta 
została jak wyżej – stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
ad.6.16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2024 rok (druk nr 
1189). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
W przedstawionej uchwale po stronie dochodów wprowadzono dotację na zadanie „Budowa 
boiska wielofunkcyjnego wraz z zadaszeniem przy Szkole Podstawowej nr 3 w Skoczowie” w 
wysokości 2.100.000 zł. Natomiast po stronie wydatków przeznaczono na to zadanie kwotę 
4.050.000 zł, z czego 550.000 zł pochodzi z zadania „Trasy rowerowe na terenie gminy 
Skoczów", a kwota 1.400.000 to środki wolne (oszczędności) z 2022 roku.  
Uchwałę przygotowano w związku z wnioskiem Nr 30/2023 z dnia 12 grudnia br. Komisji 
Kultury i Oświaty Rady Miejskiej Skoczowa. 
 

Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– 6 głosami „za”, 2 głosami „wstrzymującymi” komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. Podjęto decyzję o wyjeździe chętnych radnych, by taką halę łukową zobaczyć w 
Tychach. 
 
Z-ca Burmistrza Andrzej Bubnicki – proszę Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju i 
Zamówień Publicznych Katarzynę Halską by wypowiedziała się w naszym imieniu. 
 
Naczelnik WIR Katarzyna Halska – chciałam państwu taką krótką relację z naszego wyjazdu 
zdać. Udaliśmy się z Przewodniczącym Dedio, radnym Bieńkiem i radnym Baranowskim na 
taką wizytę powiedzmy studyjną do hali, która została w podobnym systemie wybudowana. 
Mieści się w Tychach w Szkole Mistrzostwa Sportowego, jest to prywatna niepubliczna 
placówka. Hala jest dwa razy większa, ma dwie kopuły połączone z sobą. Powiem szczerze, 
że tak prywatnie jechałam zaciekawiona jakie będę miała odczucie ogólne w tym obiekcie. Czy 
będę się czuła jak w namiocie przysłowiowym, czy będzie to odczucie w miarę pozytywne. I 
powiem, że jestem sama zaskoczona, bo rzeczywiście czułam się jak na hali sportowej. Nie 
miałam takiego poczucia, że znajduję się na jakiejś hali magazynowej czy pod namiotem. Było 
boisko, znaczy dwa boiska akurat w tym obiekcie trawiaste ze sztucznej trawy dla piłkarzy. I 
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dodatkowo jeszcze była taka mała sala gimnastyczna z poliuretanem, na której już zupełnie 
nie było odczucia takiego jakie jej dawała ta trawa sztuczna, że jest się na boisku. Ta sala 
gimnastyczna z poliuretanem jak dla mnie wyglądała jak każda inna sala gimnastyczna, przy 
czym pokrycie dachu było takie kopułowe. Natomiast tutaj państwo mięli pewne wątpliwości  
odnośnie systemu ogrzewania i nawierzchni, o których chciałam troszkę więcej powiedzieć, 
spróbować je rozwiać. W czasie między sesjami udało mi się pozyskać troszkę więcej 
informacji, które przedstawiłam na Komisji Infrastruktury, na Komisji Oświaty, na Komisji 
Budżetu jeżeli chodzi o samo utrzymanie tego obiektu. Jeżeli chodzi o ogrzewanie, to 
planujemy zastosować trzy nagrzewnice, gazowe wewnętrzne nadmuchy. Gdyż systemy, 
które były i często są też przez producentów proponowane w tego rodzaju halach promienniki, 
które z góry powinny nagrzewać tą halę nie są wystarczające. I to też na naszej wizycie w 
Tychach się potwierdziło. Tam użytkownicy nie są zadowoleni z tych promienników, 
promienniki nie dawały wystarczająco ciepła. Promienniki o długości 15 metrów jest rozgrzany 
do 300 stopni przy wlocie, a ma temp. 100 stopni przy samym końcu, więc to nagrzewanie też 
było nierównomierne. Do tego stopnia, że ten inwestor  ta szkoła zmuszona została do 
dodatkowych systemów nawiewnych ogrzewania, które wprowadzają powietrze ciepłe. I to jest 
dokładnie system, który my tutaj planujemy od samego początku więc o tyle ta wizyta też była 
dla nas dla mnie korzystna. Miałam z pierwszej ręki informacje, co generalnie się nie sprawdza. 
Kolejny problem, który ten obiekt w Tychach napotkał, to jest kwestia wentylacji. Pierwotnie 
nie było w tym obiekcie zaprojektowanej żadnej wentylacji. Skraplała się para wodna wręcz 
tam użytkownik mówił o tym, że w pewnych miejscach nawet były kałuże, ciekło z konstrukcji 
metalowej. Wprowadzili sobie bodajże o ile dobrze pamiętam po dwóch latach, system 
wentylacji ni od tego czasu już nie było żadnego problemu jeżeli chodzi o skraplanie się. My 
także w naszym zamierzeniu projektowym mamy dwa wentylatory nawiewno-wywiewne o 
mocy dostosowanej w taki sposób, aby w ciągu godziny zapewnić trzykrotną wymianę 
powietrza. Ponadto planujemy też zastosować destrykikatory, to są takie wentylatory, które 
będą wpychały to ciepłe powietrze w dół. Czyli wiemy, że ciepło ucieka do góry natomiast 
ponowne wykorzystanie tego ciepła polega na skierowaniu go w dół. Pozwoliłam sobie zrobić 
taką symulację jeżeli chodzi o koszty, co też trochę potwierdziło się podczas naszej wizyty 
studyjnej. Średnio jeżeli chodzi o koszty ogrzewania i koszty energii elektr., które będą 
potrzebne do zużycia wentylatorów  do utrzymania systemu powłok, oświetlenia LED-owego, 
koszty powinny oscylować wokół 9 maks. 10 tys. Miesięcznie w okresach zimnych. Przy 
uwzględnieniu ceny gazu dla jednostki szkolno-oświatowej, która jest tym odbiorcą 
chronionym i w związku z tym ma niższą cenę gazu niż cena rynkowa. Tak to generalnie 
wygląda, jeżeli chodzi o szacowanie kosztów. Podczas naszego spotkania w Tychach 
dowiedzieliśmy się także, że akurat placówka miała problemy z membraną. Membrana uległa 
uszkodzeniu po dwóch latach. Musieli tą membranę wymienić, udało się to zrobić jako szkodę 
ubezpieczeniową. Natomiast to tez spowodowało, ze zaczęłam temat jeśli chodzi o membrany. 
Spróbowałam się dowiedzieć, dlaczego tak się też mogło stać. I generalnie w kwestii membran 
– wszystkie membrany, które są powyżej 600 gramów są na tyle mocne i wytrzymałe, że 
trwałość użytkowania materiału, którą producent określa to jest 10 do 15 lat. Gramatura 600 
to jest ta gramatura, którą my w naszym programie funkcjonalno użytkowym określiliśmy jako 
zewnętrzną powłokę, a od wewnątrz gramatura 500 w zupełności wystarczy. Pomiędzy te dwie 
powłoki będzie wdmuchiwane powietrze, żeby utrzymać sztywność tych powłok, żeby nie było 
takiego efektu łopotania na wietrze. Natomiast skąd takie uszkodzenie tej membrany w tej 
szkole? Prawdopodobnie była zastosowana wcześniej membrana typu translucent o jakimś 
stopniu przezierności. I z tego co się dowiedziałam od producentów kilku takich membran, te 
membrany są zupełnie nieodporne na promieniowanie UV. W związku z tym prawdopodobnie 
doszło do uszkodzenia membrany od światła słonecznego i później w efekcie gradobicia ta 
membrana w tej szkole została uszkodzona. Natomiast my generalnie nie planujemy 
membrany, która byłaby przeźroczysta. Będzie to membrana biała, która będzie dawała efekt 
takiego jasnego światła. W poprzednich projektach, to też jest taka kwestia generalnie i ci 
producenci i inwestorzy uczą się na swoich błędach, ponieważ w poprzednich takich 
propozycjach tych firm, które wykonują te zadaszenia, te membrany przeźroczyste były o tyle 
chętnie przez inwestorów stosowane, o ile była też oszczędność na energię elektr. i 
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doświetlaniu. Wydawało się, że tzw. Świetliki będą dawały tyle światła, że nie będzie 
konieczności stosowania sztucznego oświetlenia w ciągu dnia. Natomiast w obiekcie, w którym 
my byliśmy z panami radnymi były bodajże zapalone światła i było tam bardzo bardzo jasno i 
w zupełności ta membrana biała mleczna spełniała swoje zadanie. Tutaj jeszcze nadmieniając 
akurat trwały wtedy zajęcia w zasadzie oba boiska były zajęte. Na jednym była piłka nożna, 
na drugim jakaś gimnastyka, judocy się tam porozkładali. Na tej salce z poliuretanem też była 
jakaś gimnastyka. I powiem państwu, że w zasadzie większość dzieciaków była w krótkich 
spodenkach, w krótkim rękawku. Temperatura, którą ta szkoła utrzymuje na tych boiskach to 
16 stopni, na salce gimnastycznej 17 stopni. Odczucie takie było wystarczające, bo jest to 
grzanie nad boiskiem. My staliśmy gdzieś tam z boku przy takiej mini widowni, więc tam gdzie 
my akurat staliśmy, rozmawialiśmy było troszkę chłodniej. Natomiast samo to grzanie nad 
boiskiem zapewniało tą temperaturę zgodnie z odczytami, z czujnikami 16 stopni. Jeżeli chodzi 
o gwarancję, która jest określona w naszym przetargu jest to osiem lat zarówno na projekt jak 
i na wykonanie. W związku  tym szanowni państwo, jeżeli coś będzie nie tak z tą powłoką o 
czym powiem szczerze, ja się tutaj w tym przypadku nie martwię bo generalnie wiemy na co 
zwracać uwagę. Mamy 8 lat gwarancji wykonawcy, który się będzie zobowiązywał do tego, 
żeby tą powłokę naprawić. Ta szkoła, w której byliśmy miała bodajże rok gwarancji na powłokę 
i nie udało im się uzyskać naprawy gwarancyjnej. Nie jest to jednostka, która była zobowiązana 
stosować ustawę Prawo zamówień publicznych, więc tez te ich umowy wydaje mi się nie były 
w sposób wystarczający zabezpieczeniem dla nich jako inwestora. Mało tego, ten obiekt był 
wykonny  takim systemie gospodarczym. Generalnie tak jak czasami sobie w systemie 
gospodarczym budujemy dom. Ktoś nam zrobi fundamenty, ktoś wymuruje ściany, ktoś nam 
zrobi więźbę, ktoś pokryje dach. Tutaj dyrektor szkoły mówił wprost, że wybudowali sobie sami 
w zasadzie własnymi rękoma to zaplecze szatniowo-sanitarne. Przyjechała firma, która 
wykonała im nawierzchnię, zamówili w innej firmie konstrukcję tą łukową, w innej firmie 
zamówili powłokę, tą membranę, ktoś inny im wykonał hydranty. Pewne rzeczy rozliczali 
barterem, pomogli też czasami jacyś rodzice. I tak to generalnie było w takim systemie 
gospodarczym wykonywane. W związku z tym też troszeczkę całość tej inwestycji suma 
sumarum i jej końcowy efekt wygląda w porównaniu z tym jak wyglądałby końcowy efekt naszej 
inwestycji, ponieważ tu mamy jednego wykonawcę, który od projektu do ostatniej śrubki w 
konstrukcji jest odpowiedzialny za całość inwestycji i nie będzie tutaj niebezpieczeństwa, że 
jeden wykonawca będzie na drugiego przysłowiowo zalał winę, ż czegoś nie dopatrzył. Tu jest 
jeden wykonawca, który jest odpowiedzialny od początku do końca gwarancyjnie odpowiada 
za całość tej inwestycji. W tym obiekcie, w którym my byliśmy zaplecze, widownia znaczy 
przepraszam zaplecze było zlokalizowane pod konstrukcją łukową, natomiast jeżeli chcemy 
na ogrzewaniu w pewien sposób oszczędzać to proponuję, żeby to nasze zaplecze było 
umieszczone poza konstrukcją łukową. Będzie to odrębny obiekt wybudowany z płyt 
warstwowych, które są ocieplone zarówno o strony dachu jak i ścian. Więc tutaj nie będzie 
takiego niebezpieczeństwa, że to ciepło będzie z zaplecza sanitarnego uciekało. Zwłaszcza, 
ż tam zgodnie z przepisami musimy utrzymać temperaturę bodajże 16 stopni. Jeżeli chodzi o 
widownię, to tutaj początkowo planowaliśmy umieszczenie jej na dachu tego zaplecza, ale 
jeżeli zdecydujemy, że będzie ona poza konstrukcją łukową to w tym momencie możemy 
zrobić miejsce na jakieś małe trybuny na 100 osób tak jak planowaliśmy, nie ma tutaj 
przeciwwskazań. Kwestia nawierzchni – na poprzedniej sesji był podniesiony temat, że 
nawierzchnia poliuretanowa nie jest dobra, nie jest wystarczająca do gry choćby w tenisa 
ziemnego.Też pozwoliłam sobie zrobić mały research w tym temacie chociaż nie jestem 
specjalistką od sportu. Natomiast takie turnieje jak Australian Open i US Open SA rozgrywane 
na korcie twardym, który jest wykonany właśnie z akrylu bądź poliuretanu. Więc zawodowi 
sportowcy korzystają z kortów twardych. Wydaje mi się, że naszym dzieciom w tym przypadku 
nic nie grozi. Zwłaszcza, że kwestia gry w tenisa jest tak naprawdę kwestą nauki techniki 
odbijania, trzymania rakiety forhendu, bekhendu i nie polega na wykonywaniu jakiś tam 
specjalnych i spektakularnych ślizgów, o które tutaj była pewna wątpliwość. Zwłaszcza, że 
nawierzchnia z poliuretanu jest nawierzchnią bardzo uniwersalną i można na niej grać zarówno 
w koszykówkę jaki i siatkówkę, jak i w tenisa, badmintona, a także nawet w piłkę nożną. Tutaj 
dzieciaki przy szkole przy SP nr 1 na tym boisku, które wybudowaliśmy dwa lata temu grają 
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także w piłkę nożną i nie ma żadnych kontuzji, nic się złego nie dzieje. To tyle jeżeli chodzi o 
zaplecze, widownię takie kwestie techniczne. Chciałam jeszcze powiedzieć o jednej sprawie. 
Na tę chwilę SP nr 3 wykorzystuje chodzi na lekcje wf-u na halę w SOSiR-ze. Jest tych godzin 
bardzo dużo, ponieważ szkoła ma 8 oddziałów sportowych. W każdym oddziale sportowym 
jest 10 godzin wf-u, więc łatwo policzyć ile godzinowo  zapotrzebowania na wynajem bądź 
korzystanie z sali sportowej ma cała szkoła. Na tę chwilę około 3 godzin dziennie wykorzystują 
boisko, halę na SOSiR-ze, ale wykorzystują wespół z SP nr 1, ponieważ SP nr 1 także posiada 
7 oddziałów sportowych także po 10 godzin tygodniowo lekcji wf-u i także dzieli lokalowo swoją 
małą salkę, a salę na SOSiR-ze. W przypadku gdyby zwolniło się miejsce po SP nr 3, byłyby 
wakaty okienka na SOSiR-ze, z pewnością nie byłyby to godziny niewykorzystane. Tutaj 
myślę, że pan dyrektor też może ewentualnie w tym temacie powiedzieć kilka słów. Ponieważ 
raz - SP nr 1 będzie miała też zapotrzebowanie na większą ilość godzin na hali SOSiR-u, dwa 
– są inne podmioty zewnętrzne zainteresowane wynajmem tej Sali w godzinach 
dopołudniowych. Na tą chwilę dzieciaki z jedynki  i z trójki mają wf-y od godz. 7:00 i niektóre 
nawet do godz. 16:00. W momencie jeżeli pojawiłaby się hala łukowa przy trójce umożliwiłoby 
to troszkę spłaszczenie tej siatki godzin i nie rozciąganie tych lekcji na takie długie okresy bo 
wiemy, że też te dzieci później są zmęczone, marudne, tym młodszym ciężej się kupić, 
odrabiać zadania domowe. Tutaj myślę, że byłoby to bardzo pozytywnym efektem budowa tej 
hali łukowej. Ponadto kwestia wynajmu komercyjnego. Tutaj w obiekcie, w którym byliśmy 
obiekt jest użytkowany codziennie od 7:00 do 23:00 i w weekendy, mówię o obiekcie w 
Tychach. I tam wskazał nam dyrektor, że za ogrzewanie podwójnej takiej hali, bo oni mają dwa 
boiska 20x40 plus sala gimnastyczna połowę z tego więc 2,5 razy większy obiekt i jego koszt 
ogrzewania wyniósł 10 tys. miesięcznie w ubiegłym miesiącu, przy uwzględnieniu tych niskich 
cen, które ma jednostka edukacyjna. I proszę tutaj pamiętać, że to jest obiekt 2,5 razy większy. 
Natomiast z samego wynajmu komercyjnego jest w stanie uzyskać przychód w granicach 12-
14 tys. miesięcznie. Ja nie mówię o tym, żeby tą halę wynajmować komercyjnie, ponieważ jest 
to obiekt szkolny. Jednak jeżeli będą chętne jakieś kluby to wynajmy popołudniowe, co w  
znacznym stopniu mogłoby odciążyć budżet na utrzymanie tego obiektu. Ponadto tutaj 
chciałam jeszcze państwu przypomnieć, że uczestniczymy mamy taki program jak Słoneczny 
Skoczów i na tą chwilę mamy zaplanowaną budowę instalacji fotowoltaicznej na kilkunastu 
budynkach w tym na SP nr 3 przy ul. Bielskiej. Tam planujemy budowę fotowoltaiki na całym 
dachu o wartości 31 kWh. W związku z tym znacznie by to zmniejszyło rachunki za samo 
zużycie w budynku szkoły, co też dałoby dodatkowe środki, umożliwiłoby w pewien sposób 
finansowanie utrzymania tej sali sportowej. Ponadto na parkingu tego nowego przedszkola PP 
nr 3 także są planowane instalacje fotowoltaiczne w formie takich wiat parkingowych i przy 
rozbudowie tych wiat tez jesteśmy w stanie podać tą energię, którą uzyskamy ze słońca do 
tego naszego nowego obiektu.  Co więcej, żeby tu jeszcze państwa przekonać bo wiemy, że 
państwo słusznie macie wiele wątpliwości, ponieważ jest to taki projekt, którego do tej pory nie 
robiliśmy nie mamy z nim doświadczenia jak będzie się sprawdzał w użytkowaniu. Ale patrząc 
na to jak duża jest działka, na której umiejscowiona jest SP nr 3 przy ul. Bielskiej i jesteśmy w 
tanie wpasować tam zarówno tą dużą halę łukową jak i pozostawić miejsce na ewentualną 
rozbudowę sali gimnastycznej w przyszłości. Zostawić sobie pewne możliwości przyszłej 
rozbudowy jeżeli byłaby taka konieczność. Myślę, że powiedziałam wszystko co chciałam. 
Tutaj ze swojej strony dołożyłam wszelkich starań, żeby państwu te informacje uzupełnić, 
żebyście państwo byli pewni tej decyzji, którą tutaj będziecie podejmować. 
 
Przewodniczący Rady Rajmund Dedio – witam Dyrektor SP nr 3. Temat, który poruszamy 
jest dla mnie szczególnie trudny z tego powodu, że wychowałem się w tej szkole i chciałbym 
żeby ta szkoła miała naprawdę  salę gimnastyczną z prawdziwego zdarzenia. Byłem na tym 
spotkaniu i kilka z tych odczuć, które pani naczelnik miała mam trochę inne i chciałbym się 
również nimi podzielić. Proszę aby zostało to zaprotokołowane, że ta hala jednak ma dużo 
minusów i to co najczęściej się pojawiało w wypowiedzi tego pana prezesa, że to jest najgorszy 
pomysł jaki zrobił, że nigdy więcej nie wybudowałby takiej hali. To zadnie pojawiło się kilka 
razy w dyskusji. Kończąc powiedział, że jeżeli możecie to poczekajcie 2, 3 lata i wybudujcie 
taką halę choćby z tych płyt warstwowych gdzie te współczynniki ciepła, straty ciepła są dużo 
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niższe lub murowane. To była jego opinia jako człowieka, który był przy budowie, budował to i 
teraz eksploatuje od trzech lat. Oczywiście to, co było powiedziane przez panią naczelnik, że 
oni to budowali w czynie, ale chodzi o zaplecze sanitarne, a jeżeli chodzi o halę samą jako 
taką to wykonywała firma ze śląska i pani zna tą nazwę. Ona robiła konstrukcję i zadaszenie 
jako komplet więc nie było to, że gdzieś kupowali na targu membranę i gdzieś tam  ktoś inny 
montował, ktoś inny robił konstrukcję. Więc to jest jakby oddzielna rzecz i faktycznie po dwóch 
latach grad zniszczył to poszycie. Okazało się, że z dołu tego nie było widać ale z góry były 
jakieś żółte plamy przepalenia czy coś takiego. No i pół biedy, że ubezpieczyciel to wymienił. 
Powłoka na jednej takiej hali to jest 200 tys. bo w sumie 400 tys. to kosztowało. Wspomniał 
prezes o tej komercji i tak godzina wynajęcia jednej tej sali typowo do gry w piłkę bo tam jest 
sztuczna nawierzchnia z gumowym wypełnieniem tj 190 zł, a półtorej godziny 280 zł, 500 zł 
biorą np. za urodziny dwugodzinne z fotografem i trenerem. Ale proszę pamiętać, że jest to 
miasto 130 tysięczne przemysłowe, w którym jest duży rynek firm, które stać na organizowanie 
imprez firmowych i takie faktycznie tam są. Mówił, że mają dosyć duże obłożenie. Wspomniał 
nam również, że potrzebne do tego są trzy etaty. Popołudniami zatrudnia studentów i 
emerytów bo nie ma szans, żeby to było zatrudnienie w pełnym wymiarze z wszystkimi 
obciążeniami, żeby to się zwróciło. To o czym pani naczelnik mówiła te 10-14 tys. jak jest 
bardzo dobry miesiąc, to jest za te 2,5 hali. My będziemy mieć jedną. On wyraźnie powiedział, 
że nie jesteście w stanie utrzymać się z tego dodatkowego wynajmu chociaż jest do 23:00, 
jeżeli nie zatrudnicie studentów lub emerytów popołudniami. Wiecie sami jak to jest w 
samorządzie, czy to jest możliwe. On powiedział tak – hala charakteryzuje się tym, że w lecie 
jest ciepło, a w zimie jest zimno takie słowa padły na początku. Powiedział tak, w okresie 
czerwiec, lipiec, sierpień jest bardzo gorąco bo jest słońce i o 6:00 rano przychodzi obsługa, 
żeby żaluzje otworzyć by wywietrzyć tą halę. Zajęcia można prowadzić ale do godz. 11:00 – 
12:00 bo później nie ma takiej możliwości bo jest tak gorąco. Po prostu nie można prowadzić 
zajęć no bo to jednak jest w jakimś sensie namiot, który ma słabą izolacyjność więc jeżeli 
ciepło ucieka w górę to tak samo jak przez słońce później wtłoczone do środka. Jeżeli chodzi 
o utrzymanie hali, to oni jej nie wyłączają tak jak tu była mowa, że możemy ją gasić zupełnie 
na noc i rano włączać, Wyraźnie było powiedziane, nawet ten pan z obsługi, że oni na noc do 
temp. 8-10 stopni obniżają i o 5:00 rano ruszają pełną parą, żeby do godz. 7:00 czy 8:00 
uzyskać 16 stopni. Czy 16 stopni jest właściwym do prowadzenia zajęć? Pan prezes 
powiedział wyraźnie, że rodzice którzy płacą czesne zdają sobie sprawę z tego, że jak temp. 
pójdzie w górę to będzie znacznie drożej i to 16 stopni utrzymują. Powiedział wprost, że w 
szkole publicznej ma być 18 stopni jest to zgodne z prawem i nic nie zrobicie. Te ceny, które 
pani naczelnik powiedziała tyczą się grzania do 16 stopni, my musimy mieć 18 stopni. 
Powiedział również, że ostatnia faktura z listopada była z ceną 13 groszy za kilowatogodzinę, 
od grudnia będzie 20 więc jakieś 50% wyższe kwoty. W zeszłym roku w grudniu w tych bardzo 
niskich cenach było 17 groszy. Wspomniane było też o tym, że ta wilgoć się tam pojawiła, dali 
sobie z tym radę robiąc otwory w ścianach szczytowych na wentylatory, żeby był nawiew i nie 
dziurawić tych ścian szczytowych. Po prostu rozszczelnili te żaluzje boczne i to było z daleka 
z tych 30 metrów jak staliśmy widać taką szczelinę, żeby ta ilość odpowiednia powietrza 
świeżego wpadała do tej hali bo ta konstrukcja stalowa, ona będąc pod tym balonem ma temp. 
bliską otoczenia, czyli tą zewnętrzną 3,4 stopnie może. I ta cała wilgoć, która jest w tej Sali, 
którą dzieci produkują wykraplała się im na tej konstrukcji i kapała z powrotem. Nad tą częścią 
socjalną ciągle im zalewało ten dach więc rozłożyli folię. Panie sprzątaczki co dwa dni zbierały 
2,3 wiadra mopem wody. Ludziom kapało jak siedzieli na ławeczkach. Przestało to się 
pojawiać gdy otworzyli te żaluzje i zrobili te otwory, ta wilgoć jest jakby wyprowadzana na 
zewnątrz. Tylko to jest wymiana powietrza bez rekuperacji, która mamy w obiektach 
ocieplonych. To jest po prostu wlot i wylot ciepłego powietrza na zewnątrz. Coś co mnie 
najbardziej zaskoczyło, pani naczelnik mówi, że zauważyła, że jest ok jak dla hali. Szanowni 
państwo, my tam staliśmy na czujniku temperatury, który był na wysokości trzech metrów w 
środku hali, on mierzył 16 stopni. Staliśmy między tą częścią socjalną, a piłkochwytem metr 
do socjalnej i metr do piłkochwytu. Szkoda, że pozostali z państwa nie zrzucili kurtek, ja 
zrzuciłem puchowa zimową, stałem w zimowym swetrze może 2, 3 minuty. Lodowate strugi 
powietrza omywały mi ramiona i plecy. To jest fizyka, jeżeli membrana ten namiot tak szybko 
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odbiera to ciepło to powietrze nawet jak schodzi w dół ciepłe wraca do góry. Tam się 
intensywnie schładza po tej membranie i wraca z powrotem. Staliśmy tam ponad godzinę i 
nikomu nie było ciepło w tych kurtkach, a byliśmy metr od piłkochwytu czyli blisko pola gry. Jak 
szedłem mierzyć tą halę bo na początku nie wiedzieliśmy jaka szerokość, poszedłem w jednym 
kierunku i doszedłem do ściany, to tam były inne warunki termiczne. Może jak zastosujemy te 
dmuchawy ta wymiana tego powietrza w tej hali będzie większa i lepsza. Byłem zaskoczony 
jak kiepsko czyli jak mocno to powietrze wiruje w tej hali ze względu na szybkie odprowadzanie 
na zewnątrz.  
Znalazłem w gazecie nowiny.pl gazeta z Raciborza – Szkoła Mistrzostwa Sportowego w 
Raciborzu, mają halę wybudowaną w 2016 roku przepiękną, zdjęcia robią wrażenie z bieżnią 
w środku. W 2019 roku zalegający śnieg (oczywiście maja pokrycie membranowe) 
spowodował niebezpieczeństwo przerwania poszycia. Jest to 36 miesięcy od oddania obiektu 
do eksploatacji. Niezależna firma stwierdziła, że do awarii może dochodzić częściej, ponieważ 
powłoka pokrywająca halę nie ma już takich właściwości jak wcześniej. Eksperci twierdzili, że 
w przypadku rozerwania poszycia może nastąpić efekt flagi, czyli uszkodzenie będzie 
postępować ale nie wiadomo w jakim kierunku. Niskie temperatury wewnątrz hali są 
utrapieniem przebywających wewnątrz. Owszem, w środku działają nadmuchy z ciepłym 
powietrzem, ale ten system nie jest wydajny by zapewnić hali temperaturę powyżej paru stopni 
w zimowe dni. Najgorzej jak panują ostre mrozy, wówczas w obiekcie też odnotowywane są 
ujemne wartości na termometrach – źródło www.nowiny.pl. 
Mam jeszcze informację z innej szkoły, w której jest taka hala podobna jak będzie u nas. Pani 
dyrektor prosząc o anonimowość powiedziała, że nie używają jej zbyt często i faktycznie 
powiedziała o tym braku komfortu cieplnego, że nie jest to ta stabilność tego, że na długości 
hali czy na szerokości czy przy ścianach i w środku jest naprawdę ta temp. nierównomierna 
ze względu na to, że to powietrze bardzo szybko cyrkuluje. Oczywiście uczniowie SP nr 3 w 
Skoczowie od kilku lat zajmują I miejsca w powiecie jeżeli chodzi o osiągnięcia sportowe. Są 
naprawdę wspaniałą, kochaną młodzieżą i chciałbym wyraźnie jednoznacznie powiedzieć, że 
nie jestem przeciwnikiem budowy hali przy SP nr 3 bo próbuje mi się to przypisać, że jestem 
wrogiem tych dzieci i przeciwnikiem budowy hali. Nie jestem przeciwnikiem, ale nie w tym 
rozwiązaniu technicznym. Moim zdaniem powinniśmy jednak, tak jak powiedział sam prezes 
tej fundacji czy stowarzyszenia tej Szkoły Mistrzostwa Sportowego, zaczekajcie 2, 3, 4 lata i 
wybudujcie coś porządnego. Żeby na tym etapie, który mamy jeszcze raz przemyśleć to i z 
tych pieniędzy, które mamy wybudować na razie z tego wkładu własnego duże porządne 
boisko zewnętrzne ze sztuczną trawą, jak największe się da w tej kwocie. Zobowiążmy się tu 
jak siedzimy , wielu z nas zostanie radnymi na następną kadencję. Zróbmy wszystko, aby w 
przeciągu kilku lat wybudować tam w tym miejscu porządna halę . 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zdzisław Baranowski, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Joanna Duda-Michalak, Irena 
Idasiak, Rafał Ludka, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc. 
 
PRZECIW (5) 
Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Ryszard Drózd, Jacek Krużołek, Marek Żagan. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Rajmund Dedio, Tomasz Michalak, Monika Szyndler. 
 

http://www.nowiny.pl/
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Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 3 w Skoczowie Małgorzata Jasionowicz – podziękowała 
za przyjęcie uchwały. 
 
Uchwała nr LIV/593/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2024 rok przyjęta 
została jak wyżej – stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Rajmund Dedio przejął dalsze prowadzenie obrad. 
 
ad.7. Informacja Przewodniczącego Rady na temat złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęły interpelacje i 
zapytania do Biura Rady. 
 
ad.8. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
Brak. 
 
ad.9. Sprawy organizacyjne. 
 
Przewodniczący Rady – życzył dużo radości, pomyślności, zdrowia, spełnienia marzeń 
solenizantom, którzy w okresie międzysesyjnym świętowali swoje urodziny. 
Kolejno z okazji nadchodzących Świąt i Nowego Roku złożył wszystkim życzenia i podziękował 
za współpracę w tym mijającym roku.  
 
Burmistrz Mirosław Sitko – również złożył życzenia z okazji nadchodzących Świąt i Nowego 
Roku. Zaprosił na skoczowskie kolędowanie na Rynku w dniu 26 grudnia 2023r. oraz na 
Orszak Trzech Króli w dniu 6 stycznia 2024r.  
 
ad.10. Zamknięcie obrad LIV sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad dziękując wszystkim za udział, Przewodniczący Rady 

zamknął obrady LIV sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

 
                                                                                                     Przewodniczący 
                                                                                             Rady Miejskiej Skoczowa 

                                                                                 Rajmund Dedio 

 
Protokołowała: Wioletta Sawicka-Ślęzak 


